
Referat af ordinært afdelingsmøde i afdeling 11 – Munkevænget.  
 
 
Formanden starter med at byde velkommen og foreslår at man vælger Bente Kjær som ordstyrer. 
Det bliver vedtaget. 
Formanden fremlægger sin beretning og den bliver godkendt 
Karsten Brandt fremlægger regnskab for 2011, og budgettet for næste år. Der er ikke de store 
forskydninger og budgettet bliver også vedtaget. 
 
Indkommende forslag, var der også et af og det er bestyrelsen der foreslår nye regler for udlejning 
af garager. 
Forslaget vækker debat, og man bliver enige om at man skal have bil, knallert 45/30 eller invalide 
scooter for at leje en garage. 
Hvert år skal der fremvises en gyldig forsikring eller Registreringsattest på køretøjet som man lejer 
garage til. Det blev også foreslået at der skulle laves en garage til knallerterne men det blev 
nedstemt. 
 
Valg af nye medlemmer til bestyrelsen: John Lauridsen (formanden) var på valg og blev genvalgt. 
Bestyrelsesmedlem Dorthe Poulsen blev også genvalgt og Dorthe Larsen er blev genvalgt som 
suppleant til bestyrelsen.  
 
Medlemmerne til Repræsentantskabet er også det samme hold som sidste år. 
 
Endelig var der eventuelt. 
 
Der blev nævnt om vand i kælderen efter der havde været skybrud i sensommer. Skader og andet 
skulle være udbedret. 
Også lidt problemer med vaske tider var der nogen som snakkede om, og det vil der blive taget 
hånd om. 
Borde og bænke trænger generelt til en istandsættelse og det vil blive sat i værk i vinterens løb. 
Igen i år blev der nævnt om utætte vinduer og døre, og Karsten vil tag sig af det når beboere 
informere ham om det. 
 
 


